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RADA POWIATU KARKONOSKIEGO 

VII KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z X SESJI   

Rady Powiatu Karkonoskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 20 grudnia 2024 roku 

w Transgranicznym Centrum Zarządzania Kryzysowego 

w Starostwie Powiatowym w Jeleniej Górze 

 

 

Czas trwania posiedzenia 

od godz. 1000 do godz. 1030 

 

 

 

 

 

Przewodnicząca Rady 

Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka 
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Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła  

X Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 16. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, przywitała Starostę                           

i pozostałych Członków Zarządu, zaproszonych gości oraz dyrektorów jednostek i wydziałów. 

 

Obsługę prawną sesji zapewniła radca prawny Dominik Kubacki. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, poinformowała o obowiązku 

stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów Rozporządzenia Ogólnego 

Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych i zwróciła się do radnych, aby 

w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, do których rozporządzenie ma 

zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że sesja została 

zwołana na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego  poinformowała, że w ustawowym terminie 

przekazany zostały radnym porządek obrad wraz z materiałami na sesję.  

Zwróciła się do radnych z pytaniem, czy do przedstawionego porządku obrad są wnioski lub 

uwagi. Brak wniosków i uwag. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska Rady Powiatu Karkonoskiego w sprawie                   

     rozszerzenia obszaru Karkonoskiego Parku Narodowego na tereny położone w powiecie  

     karkonoskim. 

     DRUK NR X/1/2024      

4.  Zamknięcie sesji. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji      

punktu 3. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie stanowiska Rady Powiatu 

Karkonoskiego w sprawie rozszerzenia obszaru Karkonoskiego Parku Narodowego na tereny 

położone w powiecie karkonoskim. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 
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- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że temat rozszerzenia Karkonoskiego Parku 

Narodowego jest bardzo istotny ze społecznego punktu widzenia. Zwrócił uwagę, iż ubolewa, 

że na dzisiejszej sesji nie jest obecny Dyrektor Karkonoskiego Parku Narodowego, który 

mógłby przedstawić swoje stanowisko w tejże sprawie. Podziękował Staroście za inicjatywę         

poprzez przygotowanie projektu uchwały, gdyż przedstawiony problem jest bardzo istotny dla 

wszystkich mieszkańców powiatu. Pogratulował również pewnej odwagi w wyrażeniu 

przedstawionego w projekcie uchwały stanowiska w sprawie poszerzenia granic KPN, gdyż         

w Sejmiku Województwa Dolnośląskiego znajduje się projekt uchwały popierający inicjatywę 

Karkonoskiego Parku Narodowego. Z uwagi na pewien opór samorządowców projekt tejże 

uchwały nie wszedł w życie. Podkreślił, że to człowiek jest najważniejszym elementem 

środowiska, a pozostałe elementy systemu powinny mu służyć. Karkonoski Park Narodowy 

pierwotnie został powołany w celu zabezpieczenia siedliskowego fauny i flory na terenie 

Karkonoszy. Taką funkcję dotychczas KPN spełnia. A zatem poszerzenie parku o tereny, które 

wiele lat były dobrze zarządzane przez Lasy Państwowe jest zdaniem radnego bezcelowe. 

Wobec powyższego podjęcie zaproponowanego projektu uchwały jest zasadne, gdyż nie jest 

celem Państwa Polskiego, aby tworzyć enklawy przyrodnicze na terenie kraju kosztem 

ograniczenia możliwości rozwoju społeczności lokalnych. Klub Radnych Prawo                                  

i Sprawiedliwość będzie głosować za przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski ad vocem wypowiedzi radnego stwierdził, że jako 

członek Rady Naukowej KPN na spotkaniu w tejże sprawie był przeciwny poszerzeniu granic 

Karkonoskiego Parku Narodowego. 

 

Radna Alina Sudoł-Kornalewicz podziękowała na inicjatywę Rady Powiatu w zakresie 

przygotowania projektu uchwały w sprawie   rozszerzenia obszaru Karkonoskiego Parku 

Narodowego. Dodała, że podjęta uchwała będzie pozytywnym sygnałem dla pozostałych 

samorządów, że powiat jako samorząd ponadgminny nie wyraża zgody na rozszerzenie granic 

parku. 

 

Radny Jarosław Kotliński podziękował w imieniu pracowników wielu instytucji za 

przygotowanie stanowiska rady w formie uchwały. Zwrócił uwagę, że oprócz sprzeciwu wobec 

poszerzeniu granic parku należy także podjąć działania w celu zablokowania tzw. 

„patodeweloperki”, gdyż pewne intencje KPN-u są słuszne, albowiem należy chronić przyrodę 

i środowisko, aby zachować je dla przyszłych pokoleń. Zdaniem radnego, Wydział 

Budownictwa i Architektury powinien stać na straży, aby ograniczyć budowę 
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apartamentowców na terenie powiatu. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że powiat jest organem, który 

wydaje pozwolenia na budowę w oparciu o dokumenty, które muszą być zgodne                                

z Miejscowymi Planami Zagospodarowania Przestrzennego poszczególnych gmin. Wobec 

powyższego należy apelować do radnych poszczególnych jednostek samorządu terytorialnego, 

aby dokonali właściwych zmian w tych planach w celu ograniczenia zabudowy apartamentowej 

na terenie powiatu. 

 

Radny Jarosław Kotliński stwierdził, że zdaje sobie sprawę z roli gminnych samorządowców 

w tworzeniu Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego, lecz należy również 

podjąć działania lobbujące i negocjacyjne w zakresie ochrony krajobrazu i przyrody.   

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu                  

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stanowiska 

Rady Powiatu Karkonoskiego w sprawie rozszerzenia obszaru Karkonoskiego Parku                   

Narodowego na tereny położone w powiecie karkonoskim. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                            

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 16. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła X Sesję Rady Powiatu 

Karkonoskiego o godzinie 1030. 

 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodnicząca Rady 

      Edyta Bielecka 
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